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Raadadviescommissie Ruimte 
(14591\....) 

 

 

BESLUITENLIJST 
 

Datum  : donderdag 2 februari 2012 

Tijd  : 19.30 uur 

Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 

 

Aanwezig : De heer A. Overheul (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  

    (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de heer P.J. Scheurwater  

    (raadslid CDA), de heer H.P. van Haaften (burgercommissielid CDA), de heer  

    L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de Geijn (burgercommis- 

    sielid VVD), de heer T. Kool (raadslid SGP), de heer J.G. van Maanen  

    (burgercommissielid SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), de heer  

    J. Andriesse (burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB),  

    mevrouw A.R. Schut (burgercommissielid LB), de heer drs. E.J. van  

    Tellingen (onafhankelijk raadslid VT), de heer K.G. Steenbergen  

     (raadsgriffier), de heer A.J. van Hedel (burgemeester), de heer S. van den  

    Heuvel (wethouder), de heer J.C. Koedam (wethouder) en de heer ing. H.A.  

    Verwoert (wethouder). 

Afwezig m.k. : - 

 

Nr. Omschrijving agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. 

 

2. Spreekrecht burgers 

 In deze vergadering is gebruik gemaakt van het spreekrecht door: 

- De heer D. Kerkhoven, m.b.t. agendapunt 6.1; 

- Mevrouw A.J.M. Verhaar, m.b.t. agendapunt 6.1; 

- De heer H. Kleinlooh, m.b.t. agendapunt 6.1; 

- De heer K. van Geffen, m.b.t. agendapunt 6.1; 

- Mevrouw B. Dekker-Kraaijeveld, m.b.t. agendapunt 6.1; 

- De heer M. Almekinders, m.b.t. agendapunt 6.1; 

- De heer H. Smit, m.b.t. agendapunt 6.1; 

- De heer A. Kip, m.b.t. agendapunt 61; 

- de heer E. Faas, m.b.t. agendapunt 6.1 en 

- mevrouw P. Willekens, m.b.t. agendapunt 6.1. 

3. Vaststelling agenda 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Besluitenlijst van de vergadering van 8 december 2011 (inclusief de Lijst 

toezeggingen) 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 
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5.1 Lijst ingekomen stukken 

 De heer Kool (SGP) vraagt naar de stand van zaken m.b.t. de afhandeling van de 

brief D-181(van diverse burgers uit de Achterweg te Waardenburg) m.b.t. het 

verzoek tot intrekking raadsbesluit geactualiseerd Welstandsbeleid 2012, de daarop 

geformuleerde beantwoording door het college die in een Memo aan de raad- en 

commissieleden is verstrekt en de inmiddels binnengekomen brieven van mevrouw 

Blom en de familie De Keijzer over de ingebrekestelling uitblijven beslissing op 

verzoek tot intrekking raadsbesluit geactualiseerd Welstandsbeleid 2012, waarin 

een dwangsom wordt geëist voor iedere dag dat de gemeente in gebreke blijft. 

Toezegging wethouder Van den Heuvel: hij zoekt dit uit en zal de raadsleden 

hierover vóór de raadsvergadering van komende donderdag berichten. 

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Ruimte als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

5.2 Mededelingen 

- portefeuillehouders 

- commissieleden 

- regionale samenwerking 

 Wethouder Verwoert meldt dat de programmaraad Welvarend van januari is 

uitgesteld. Meest actueel daarin is de discussie over de logistieke hotspot 

Rivierenland, die komt nu terug in de vergadering van maart. 

 

Wethouder Verwoert zegt blij te zijn dat het de OVN en de gemeente samen is 

gelukt dat een glasvezelnetwerk aangelegd gaat worden op industrieterrein 

Slimwei te Waardenburg. Daarvoor worden de initiële kosten gedragen door KPN 

en hoeven de ondernemers de aansluitkosten dus niet te betalen. 

De heer Kool (SGP) reageert op deze mededeling. Bepaalde organisaties zijn aan 

het inventariseren binnen de dorpen naar de interesse voor glasvezel, waarbij 

minimaal 30% aansluitingen per dorp nodig zijn. Maar ook in het buitengebied zijn 

veel bedrijven aanwezig, waarbij hij zich kan voorstellen dat daar in de toekomst 

ook behoefte aan glasvezel is. Hij verzoekt daarom de wethouder dit nadrukkelijk 

onder de aandacht te brengen. 

Wethouder Verwoert antwoordt dat het de aandacht heeft van het college. Toch 

gaat het hier om een commerciële benadering door een commercieel bedrijf. Dat 

houdt in dat er glasvezel wordt aangelegd, als het interessant genoeg is bij een 

voldoende aantal aansluitingen. Neemt niet weg dat het onze aandacht houdt. 

De heer Beukers zegt dat aan hem is gevraagd, vanuit Tuil, om aandacht te vragen 

bij het college voor aanleg van die glasvezel. Hij heeft begrepen dat de kleine 

kernen helemaal niet aangesloten gaan worden, daarom vraagt hij het college om 

zich daar toch sterk voor te maken. 

Wethouder Verwoert geeft hetzelfde antwoord. Het gaat om het aantal van 

minimaal 30% aansluitingen om het in de kernen gerealiseerd te krijgen. In 

principe zijn al onze kernen groot genoeg om de glasvezel te kunnen aanleggen, 

maar het blijft natuurlijk een commercieel verhaal. 

De heer Kool (SGP) zegt dat het wellicht iets zou kunnen zijn om mee te nemen 

naar de regio. Door bundeling kan dan mogelijk een beroep worden gedaan voor 

de aanleg van dat glasvezelnetwerk op het geldpotje NUON bij de provincie. 

Immers kan het glasvezelnetwerk in de toekomst ook worden gezien als zijnde het 

een nutsvoorziening. 
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6. Stukken ter advisering 

6.1 Voorstel tot instemming met de “Intentieovereenkomst ontwikkeling 

Bedrijventerrein Kerkewaard, inclusief bijlagen” (2012-01-10621) 

 De heer H.J. van Middelaar geeft een toelichting op de Intentieovereenkomst. 

De heer Van Maanen (SGP) verzoekt om de presentatie als hand-out te mogen 

ontvangen. 

Toezegging de heer Van Middelaar: hij zal de hand-out via de raadsgriffier aan 

de raad- en commissieleden Ruimte verstrekken. 

De heer Van Lith (VVD) zegt dat de bevoegdheden van de gemeenteraad 

duidelijker verwoord moeten worden in de Intentieovereenkomst. Tevens verzoekt 

hij het college om zelf de regie te pakken en dit niet over te laten aan Van Uden. 

Toezegging wethouder Van den Heuvel: hij merkt op dat de bevoegdheden van 

de raad wel voorkomen in de Intentieovereenkomst, maar kennelijk nog niet 

duidelijk genoeg. Hij gaat hier nog nader naar kijken en neemt dit verzoek van de 

VVD mee. 

De heer Van Maanen (SGP) vraagt naar het nut en de noodzaak voor deze 

Intentieovereenkomst. Zijn fractie ziet graag een aangepast raadsvoorstel, waarin 

het college de regie naar de gemeente toe haalt en de kosten voor de planvorming 

voor haar rekening neemt. Die kosten worden later teniet gedaan door de 

opbrengsten uit leges en andere inkomsten. Ook ziet hij graag alle opties voor dit 

plangebied uitgewerkt en niet alleen de mogelijkheid van een containerhaven. 

Wethouder Van den Heuvel antwoordt op het verzoek om als college de regie te 

nemen, dat de instelling van de stuurgroep het initiatief is van Van Uden en dat hij 

die regie niet zondermeer kan overnemen. Daarvoor zal contact gezocht moeten 

worden met Van Uden. 

De heer Van Tellingen (VT) raadt het college toch aan om die regie te pakken en 

zo grip te houden op de planvorming binnen het gebied en daarvoor dan natuurlijk 

ook het financiële risico te nemen. 

Toezegging wethouder Van den Heuvel: hij wijst erop dat de gemeente een 

financieel risico loopt als zij de regie overneemt, maar zal het financiële plaatje 

van de planvorming voor dit gebied aan de raad- en commissieleden Ruimte 

verstrekken. 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

6.2 Voorstel tot het beschikbaar stellen van een krediet voor het uitvoeren van 

Stabiliteitsmetingen op openbare verlichtingsmasten ouder dan 40 jaar  

(2012-01-9235) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

7. Rondvraag 

 De heer Van Tellingen (VT) komt nog even terug op het ingekomen stuk van 

Greenpeace over de mogelijke ondergrondse opslag van kernafval. Hij verzoekt dit 

in een volgende raadadviescommissie als bespreekstuk te agenderen. 

De heer Van Lith (VVD) voelt daar op basis van enkel de ingekomen stukken van 

Greenpeace niets voor. Hij wenst dan eerst aanvullende informatie over dit 

onderwerp te ontvangen die gebaseerd is op feiten. 

De heer Scheurwater (CDA) zegt ook dat de brief van Greenpeace de 

mogelijkheid te zwart/wit voorstelt. Ook hij zegt eerst meer informatie te moeten 

ontvangen om te bepalen of het als bespreekstuk geagendeerd zou moeten worden. 

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) sluit zich bij de vorige sprekers aan en wenst 
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dit onderwerp ook alleen te behandelen als er meer informatie beschikbaar komt.  

De heer Andriesse (PvdA) zegt dat het kabinet al heeft besloten om de 2
e
 centrale 

in Zeeland voorlopig niet te bouwen, dus is de problematiek niet meer actueel. 

De heer Kool (SGP) vindt het onderwerp op dit moment niet dringend genoeg, 

dus stelt hij voor om er voorlopig niets mee te doen. Wel merkt hij op dat mocht de 

ondergrondse opslag echt actueel worden, dat hij dan niet staat te juichen voor die 

opslag onder Neerijnens grondgebied. 

De heer Van Tellingen (VT) besluit het rondje door te stellen: dat als we in 

Nederland kiezen voor kerncentrales we dan ook zelf verantwoordelijk zijn voor 

de opslag van het afval en daar dan een geschikte locatie voor zouden moeten 

zoeken. Neemt niet weg dat hij zelf tegen kernenergie blijft. 

 

Mevrouw Schut (LB) vraagt naar de uitkomst van het gesprek tussen de 

wethouder en staatssecretaris Atsma over de Heesseltsche uiterwaarden. 

Wethouder Koedam antwoordt dat het een goed gesprek is geweest, waarover hij 

inhoudelijk geen mededeling kan doen en dat het overleg nog wordt voortgezet. 

8. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 22.00 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte 

d.d. 8 maart 2012 

 

De raadsgriffier,    De voorzitter, 

 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen    A. Overheul 


